

Retention Statement: The instruction sheet shall be retained since it contains important information.

Relevant Information

Product Name: Educational toys

Product Features:

- Exercise observation, imagination and thinking ability.
- Cultivate hand-eye coordination and hands-on ability.
- Stimulate creativity.

Usage:

- Encourage children to explore the play of toys independently.
- Parents can interact with their children.

Safety Instructions:

- Choose educational toys that match the child's age to avoid over-complexity that causes the child to lose interest.
- Check the toy regularly.

User/Assembly Instructions:

For use in flat, dry indoor environments. Avoid prolonged exposure or use in high-temperature or humid conditions to prevent warping of the product .

Care, Maintenance & Storage:

Care & Maintenance:

Rinse lightly with clean water, wipe soiled areas gently with a dry cloth. Do not soak.

Storage Conditions:

When not in use, store the product in a dry, clean environment to prevent moisture

.بيان الاحتفاظ: يجب الاحتفاظ بورقة التعليمات لأنها تحتوي على معلومات هامة

معلومات ذات صلة

اسم المنتج: ألعاب تعليمية

مميزات المنتج:

- ممارسة الملاحظة والخيال والقدرة على التفكير -

- تنمية التنسيق بين اليد والعين والقدرة العملية -

- تحفيز الإبداع -

الاستخدام:

- تشجيع الأطفال على استكشاف اللعب بالألعاب بشكل مستقل -

- يمكن للوالدين التفاعل مع أطفالهم -

تعليمات السلامة:

- اختر ألعابًا تعليمية تناسب عمر الطفل لتجنب التعقيد المفرط الذي قد يتسبب في فقدان الطفل للاهتمام -

- افحص اللعبة بانتظام -

تعليمات المستخدم/التجميع:

للاستخدام في بيئات داخلية مسطحة وجافة. تجنب التعرض المطول أو الاستخدام في ظروف درجات حرارة

عالية أو رطوبة لمنع تشوه المنتج

العناية والصيانة والتخزين:

العناية والصيانة:

اشطفها قليلاً بالماء النظيف، وامسح المناطق المتسخة بلطف بقطعة قماش جافة. لا تنقعها

ظروف التخزين:

عند عدم الاستخدام، قم بتخزين المنتج في بيئة جافة ونظيفة لمنع الرطوبة